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Protokoll fört vid sammanträde med Svenska Kennelklubbens Kommitté för 
Uppfödarsamverkan 2020-04-20. 
 
 

Närvarande: 

Ordinarie ledamöter: 
Bo Skalin, ordf. Thommy Sundell, Monica Stavenborn, Patrik Cederlöf (från §20 – §25 
delar av §26 och §27-31), Jeanett Lemmeke, Eva Eriksson 

 

Adjungerade: 
Ulf Uddman, Åsa Lindholm (journalistisk bevakning), Agneta Lönn (§ 25),  
Petra Waleij (§ 25) 

 

Protokoll: 
Anna Ackenäs 

 

§ 17 Sammanträdet öppnas 

 
Bo Skalin hälsade alla välkomna och förklarade sammanträdet för öppnat.  
 
 
§18 Val av Justerare 
 
Jeanett Lemmeke utsågs att jämte ordförande justera protokollet. 
 
 
§ 19 Fastställande av dagordning 
 
Dagordningen fastställdes. 
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§ 20 Föregående protokoll 
 

a)  § 9 Köpa Svenskt - Kampanj 
Ulf Uddman hade fått i uppdrag att undersöka möjligheten att göra en kampanj för ett 
tryggt hundköp.  
 
På grund av rådande omständigheter beslutade kommittén att det inte det gå att 
genomföra den typen av kampanj just nu. 
 
Protokollet godkändes och lades till handlingarna. 
 
 
§ 21 Bordlagda ärenden  
 

a)  § 11 Brist på uppfödare gör att import och pris ökar, vi måste göra det enklare 
för uppfödare 

I vissa rasgrupper skulle vissa rasgrupper behöva rekrytera fler och gärna yngre 
uppfödare. KUS har en önskan om att få delta på regionträffarna för 
Kennelkonsulenter i höst och kunna få ta del av deras hjälp i rekrytering av nya 
uppfödare. Sekreteraren i KUS kontaktar UKKs sekreterare för att planera för detta.  
 
Kommittén önskar också att ras- och specialklubbarna skulle vara mer aktiva i att 
rekrytera nya uppfödare i sin ras.  
 
KUS beslutade uppdra åt Ulf Uddman att lyfta frågan i CS om att låta kommittén jobba 
vidare med en ”Uppfödartelefon” dit man kan ringa som uppfödare för att få råd och 
tips. Förslagsvis kan man göra detta i samarbete med Agria.  
 
 
§ 22 Information från ordföranden 
 
- 
 
 
§ 23 Information från FCI 
 
Kommittén tog del av information från FCI. 
 
 
§ 24 Information från sekreteraren 
 
Sekreteraren lämnade information om utbildningsbidraget. 
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Kommittén noterade informationen. 
 
 
§ 25 Information från ledamöterna 
 
Ulf Uddman informerade om att trots rådande läge har SKK ett bra tillflöde med 
registreringar, de har ökat med 7 % sedan samma period förra året.  
 
Åsa Lindholm har fått ett uppdrag att göra ett särtryck till boken ”Hunduppfödning” 
med de nya förskrifterna som kommer från Jordbruksverket.  
 
KUS beslutade uppdra till Åsa Lindholm att till nästa möte lista de ändringar som 
kommer att påverka kommittén. 
 
 
§ 26 Genomgång av grundregler och registreringsregler 
 
Petra Waleij och Agneta Lönn anslöt till mötet. 
 
Grundregler 
Patric Cederlöf och Jeanett Lemmeke gick igenom sina förslag till ändringar av 
grundreglerna.  
 
Det finns önskemål om att ändra så att veterinärintyget vid leverans av hund ska vara 
giltigt i 10 dagar istället för 7 dagar, så man t.ex. ska ha möjlighet att kunna leverera 
valpar över två helger.  
 
KUS beslutade uppdra till Ulf Uddman att undersöka detta vidare med de veterinära 
förbunden och försäkringsbolagen.  
 
Förslag på att ändra maxantalet fodervärdshundar. Agneta Lönn informerade KUS om 
att man alltid kan söka dispens för att få öka antalet foderhundar hos UKK.  
 
Ett annat önskemål var att ändra i fodervärdsavtalet så att man kan få använda 
hanarna man satt ut på foder i en högre ålder. 
 
KUS beslutade att ta med frågan till uppfödarenkäten som för att se om intresset att 
öka åldern i avtalet finns hos våra uppfödare. 
 
Registreringsregler 
Det finns en önskan om att flytta policyuttalanden till respektive ras istället för att ha 
alla samlade på samma ställe.  
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Kommittén diskuterade att införa någon typ av konsekvenstrappa för t.ex. 
tjuvparningar. Agneta Lönn informerade om att det redan finns en konsekvenstrappa i 
UKK.  
 
Det finns önskemål om att ändra texten om navelbråck till ”Stora navelbråck ska inte 
användas i avel” istället för den längre texten.  
 
KUS beslutade uppdra till Petra Waleij att ta med önskemålet om ändringen till AK.  
 
Frågan uppkom om det räknas som två kullar om man parar tiken med två olika 
hanhundar på samma löp, en så kallad dubbelparning. Att göra en dubbelparning 
räknas som en kull, men i vårt system registreras det som två kullar. 
 
Regler för icke svenskfödd hund. 
Det finns önskemål om att få använda hanhundar med hemlandets regler, detta gäller 
endast för de som har HD röntgen som krav på registrering.  
 
KUS beslutade att bjuda in Helena Skarp till nästa möte för att diskutera detta.  
 
KUS föreslår AK att göra följande ändringar i stycket Artificiell insemination (AI): 
Ta bort stycket med de Etiska normerna fram till och med ”Möjligheten att använda 
artificiell insemination (AI) i hundaveln ska utnyttjas…” och hela stycket ”AI kan 
motiveras”. 
 
 
§ 27 Uppfödarenkäten 
 
KUS beslutade att skicka ut enkäten vid tre olika tillfällen. Sekreteraren och Ulf 
Uddman arbetar fram förslag till frågor som resten av kommittén får ta del av innan 
nästa möte.  
 
 
§ 28 Ekonomi 
 
Ulf Uddman presenterade en ny reviderad budget för kommittén. 
 
KUS noterade informationen. 
 
 
§ 29 Beslut som inte får publiceras innan protokollet är justerat 
 
Kommittén beslutade att inga punkter faller under den här paragrafen. 
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§ 30 Nästa möte 
Kommitténs nästa möte är den 5 maj 2020 via Google Meet. 
 
 
§ 31 Sammanträdets avslutande 
 
Kommitténs ordförande, Bo Skalin, tackar kommittén och avslutar mötet. 
 
Vid protokollet: 
 
 
 
Anna Ackenäs 
 
 
 
Justeras: 
 
 
 
Bo Skalin 
Ordförande 
 
 
 
Justeras: 
 
 
 
Jeanett Lemmeke 
 
 
 
Protokollet ovan redovisar vad som har avhandlats vid mötet. SKKs Centralstyrelse har 
möjlighet att ändra eller ompröva beslut fattade av Kommittén för 
uppfödarsamverkan. 
 
 


